
Zápisnica z XV. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva MČ Košice – Sever, konaného dňa 23.11.2016                            strana  1  

 
Overili: 

 
 

 
 

 
 

 
 

Mestská časť Košice - Sever 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ZÁPISNICA 

  

 
z  XV. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva 

 Mestskej časti Košice – Sever, konaného dňa 23.11.2016 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

Prílohy:           Pozvánka na zasadnutie MZ MČ Košice - Sever 
  Listina prítomných z 23.11.2016 

 Zápis skrutátorov o hlasovaní poslancov MZ 
 

 

 
 

 
 

 

 



Zápisnica z XV. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva MČ Košice – Sever, konaného dňa 23.11.2016                            strana  2  

 
Overili: 

 
 

 

 

Miesto rokovania:   aula – učebňa Obchodnej akadémie, Watsonova 61, Košice 
 

Dátum a čas rokovania: streda, 23.11.2016 od 16.00 do 17.30 hod. 
  

Počet  zvolených poslancov: 13 

 
Počet prítomných:   10 – podľa priloţenej prezenčnej listiny  

 
Počet neprítomných:    3 - poslanci Štefan Baláţ, Peter Blišťan a Marcel Gibóda sa 

                                                       ospravedlnili pred rokovaním MZ 
 

Ďalší prítomní:  Marián Gaj – starosta Mestskej časti Košice – Sever 

    Matúš Háber – prednosta MÚ Mestskej časti Košice – Sever 
Pavol Hanušin – kontrolór Mestskej časti Košice - Sever 

 
Priebeh rokovania: 

 

1.  Otvorenie zasadnutia 
 

Starosta Mestskej časti Košice – Sever Marián Gaj otvoril XV. zasadnutie miestneho zastupiteľstva  
a privítal poslancov, obyvateľov Mestskej časti Košice – Sever, Košíc aj hostí. Konštatoval, ţe v čase 

otvorenia rokovania je v rokovacej miestnosti prítomných 8 poslancov MZ MČ Košice – Sever, čo je 
nadpolovičná väčšina všetkých zvolených poslancov, teda MZ je spôsobilé rokovať a uznášať sa. Na 

začiatku rokovania zaznela slovenská hymna. 

 
 

2.  Určenie overovateľov zápisnice, zapisovateľa, voľba návrhovej a mandátovej komisie 
 

Do rokovacej miestnosti prišli poslanec Vladimír Vágási a poslankyňa Anna Zimmermannová, kvórum 

sa zvýšilo na 10. 
 

Starosta Gaj určil za overovateľov zápisnice poslancov Jozefa Filipka a Annu Zimmermannovú. 
 

Za zapisovateľa určil zamestnanca Mestskej časti Košice - Sever Ivetu Pankovičovú.  

 
Starosta Gaj navrhol: do návrhovej komisie poslancov Jozefa Filipka a Vladimíra Vágásiho.  

 
Starosta Gaj navrhol: do mandátovej komisie poslancov Jaroslava Polačeka a Annu Zimmermannovú.  

    
Starosta dal spoločne hlasovať o návrhoch za členov návrhovej a mandátovej komisie. Pri hlasovaní 

bolo  prítomných 10 poslancov. 

 
Hlasovanie č. 1:  za - 10,  proti – 0,  zdrţal sa – 0.  

 
Uznesenie:  MZ MČ Košice - Sever zvolilo : 
 

návrhovú komisiu v zloţení:  Jozef Filipko a Vladimír Vágási 
 

mandátovú komisiu v zloţ.:  Jaroslav Polaček a Anna Zimmermannová.  
 

Starosta skonštatoval, ţe členovia návrhovej a mandátovej komisie boli poslancami schválení. 
 

Starosta predstavil zamestnancov MČ – Luciu Rácovú a Slávku Vacovú, ktorí budú vykonávať funkciu 

skrutátorov.  
 

 



Zápisnica z XV. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva MČ Košice – Sever, konaného dňa 23.11.2016                            strana  3  

 
Overili: 

 
 

 

3.  Schválenie programu rokovania 

 
Starosta Gaj otvoril diskusiu k programu rokovania XV. zasadnutia miestneho zastupiteľstva, 

navrhovanému v pozvánke a poţiadal poslancov, aby sa vyjadrili, či majú návrhy na doplnenie alebo 
zmenu programu. 

 

Poslanec Polaček navrhol vypustiť z programu ustanovenia, ktoré hovoria o čase diskutujúcich, aby 
mohli poslanci vystúpiť neobmedzene s tým, aby mohli vystúpiť aj občania maximálne 5 min.   

 
Hlasovanie č. 2:  za - 10,  proti – 0,  zdrţal sa – 0.    

  návrh bol schválený. 
 

Do diskusie sa prihlásil poslanec Bekiaris, ktorý navrhol vypustiť z programu rokovania bod č. 5 – 

Súdny spor vo veci nevyplatených odmien poslancov MZ MČ Košice – Sever v období od 2010 – 2014 
– informácia, z dôvodu nedostatku informácii a vrátiť sa k nemu na ďalšom zasadnutí v decembri.  

Poslanec Polaček poţiadal úrad o doplňujúce informácie a podklady k spomínanému bodu č. 5.  
 

Hlasovanie č. 3:  za - 8,  proti – 0,  zdrţal sa – 2 (p. Filipko, Haľko).    
  návrh poslanca Bekiarisa bol schválený, bod 5. bude z programu   
           rokovania vypustený. 

 
 

Keďţe sa nikto ďalší do diskusie neprihlásil, starosta ju uzavrel. Dal hlasovať o predloţenom programe 
XV. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Sever MZ so schválenou zmenou, 

hlasovalo 10 poslancov.  

 
Hlasovanie č. 4:  za - 10,  proti – 0,  zdrţal sa – 0.    

  program rokovania bol schválený. 
 

 
Uznesenie:    MZ MČ Košice – Sever schvaľuje program XV. zasadnutia MZ MČ 

  Košice – Sever v znení: 
 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie overovateľov zápisnice, zapisovateľa, voľba návrhovej a mandátovej komisie 
3. Schválenie programu rokovania 

4. Rozšírenie parkovacieho systému o lokalitu Košice - Sever 

5. Záver                                                                                                                                                                                                                         
  

 

4.  Rozšírenie parkovacieho systému o lokalitu Košice – Sever   
 
Starosta dal slovo poslancovi Filipkovi, ktorý ako podpredseda komisie viedol Komisiu rozvoja MZ MČ 

Košice – Sever na jej zasadnutí konanom dňa 21.11.2016. 

 
Poslanec na úvod uviedol niekoľko faktov. Povedal, ţe komisia vecne prerokovala predloţený materiál 

týkajúci sa problematiky rozšírenia zóny za prítomnosti zástupcu mesta Košice, zástupcu spoločnosti, 
ktorá systém parkovania prevádzkuje. Konštatoval, ţe boli zodpovedané všetky otázky a dopyty 

všetkých prítomných na komisii. Zdôraznil, ţe komisia neodmietla koncepciu parkovania ako takú. 
Komisia neodporúča schváliť rozšírenie Všeobecne záväzného nariadenia, aby sa zóna plateného 

parkovania týkala aj MČ Košice - Sever. Koncepcia parkovania bola schválená miestnym 

zastupiteľstvom uţ dávnejšie. V súčasnosti ako dôvody odmietnutia uviedol nevhodný čas, neznámy 
harmonogram a neznámy čas ukončenia výstavby.   
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Poďakoval všetkým občanom, ktorý sa zúčastnili rokovania komisie a zároveň všetkým pracovníkom 

miestneho úradu a starostovi MČ, ktorí pripravili materiály a riešili túto problematiku a pripravili 

materiál na rozhodnutie v zmysle skôr prijatých uznesení. 
 

Poslanec Filipko prečítal uznesenie Komisie rozvoja zo dňa 21.11.2016. 
 

Uznesenie č. 41/2016 

 
Komisia rozvoja MZ MČ Košice – Sever:  

1. konštatuje  
- obavy, ţe plánované zámery rozšírenia rezidentskej zóny Košice – Sever, nebudú realizované 

do 30.09.2017, 
- súčasné skúsenosti pri realizácii prác rozšírenia plateného parkovania pre rezidentské zóny č. 

1-10 nedávajú garancie, ţe obyvateľov MČ Košice – Sever nevystavíme obdobným 

problémom, 
- chýba harmonogram výstavby a realizácie, nie sú navrhnuté, termín ukončenia je neznámy, 

- systém rozdelí obyvateľov MČ Košice – Sever na spoplatnených a nespoplatnených, 
- neistotu, ţe zmeny VZN č. 157 budú vôbec schválené na MZ  v Košiciach, 

- návrh riešenia nie je odkomunikovaný s občanmi mestskej časti, 

- nič sa nevyrieši, stále bude nedostatok miest a dotykové zóny sa prenesú do inej oblasti 
2. neodporúča schváliť 

MZ MČ Košice – Sever rozšírenie pôsobnosti VZN č. 157 mesta Košice o dočasnom parkovaní 
vozidiel na vymedzenom území mesta Košice o rezidentskú lokalitu Sever a jej zapracovanie 

do dodatku k citovanému VZN. 
 

Informoval, ţe za toto uznesenie hlasovali všetci desiati prítomní členovia komisie. 

 
Riešenie parkovania bolo len oddialené, nie vyriešené. Vyjadruje zbytočnosť viesť rozsiahlu diskusiu 

k tomuto bodu vzhľadom na prerokovanie v komisii. K téme bude potrebné sa vrátiť na najbliţších 
rokovaniach.   

 

Starosta otvoril diskusiu. Vyzval najprv poslancov.  
 

Poslanec Filipko navrhol, aby MZ prijalo 2 uznesenia, aby sa hlasovalo o ešte jednom uznesení 
predtým, ako sa bude rokovať o materiáli pripravenom úradom.  

 
Poslanec Polaček navrhol zmeniť slovo „neschváli“ na „odmieta“ koncepciu parkovania. Pripomenul, ţe 

v marci schválili uznesenie, kde schválili koncepciu, a dnes by mali to uznesenie zrušiť. Dnes je 

potrebné si povedať, ako ďalej. Navrhol, aby starosta s mestom Košice pripravili dopravný projekt, 
tých alternatív je niekoľko – napr. zjednosmerniť ulicu, nájsť priestor pre rezidentov a dnes vedia, kde 

sa to dá. Ţiadal o prípravu dopravného projektu pre MČ Sever v spolupráci s mestom do mája 2017 
a v rozpočte vyčleniť nielen obligatórnych 30 tisíc EUR, ale moţno aj viac.  

 

Poslanec Bekiaris súhlasil s poslancom Polačekom. Konštatoval, ţe podľa situácie, tento návrh o  
rozšírenie nebude schválený. MČ Košice - Sever bude ţiadať mesto o riešenie problému parkovania. 

Ak by existovalo riešenie, existovali by aj iné návrhy. Vyjadril súhlas s koncepciou, keďţe parkovanie 
je potrebné riešiť.  Podľa poslanca nie je potrebné rušiť koncepciu, pretoţe hlasoval za, ţe v mestskej 

časti je potrebné riešiť parkovanie. Ak dnes odmietnu rozšírenie zóny parkovania, mesto Košice 
v zmysle dôvodovej správy k návrhu zmien VZN č. 157 nebude rokovať o rozšírení zóny plateného 

parkovania do MČ Košice – Sever. 

  
Poslanec Polaček poukázal na to, ţe zastupiteľstvo MČ Košice – Sever prijalo uznesenie potom, ako 

mesto Košice prijalo ďalšie záväzné rozhodnutie. Tým odôvodňuje zrušenie uznesenia. Prečítal  
uznesenie prijaté na XII. zasadnutí MZ MČ Košice – Sever dňa 23.3.2016.  

 

Uznesenie: 
 

Miestne zastupiteľstvo MČ Košice – Sever  
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a) schvaľuje  

 
Koncepciu riešenia statickej dopravy v meste Košice –  špecifikáciu pre zavedenie rezidentskej zóny 

v Mestskej časti Košice – Sever spracovanú spoločnosťou EEI s.r.o. podľa predloţeného návrhu 
 

b) odporúča  

 
mestu Košice zaradiť Koncepciu riešenia statickej dopravy v meste Košice – špecifikáciu pre zavedenie 

rezidentskej zóny v Mestskej časti Košice – Sever schválenú Miestnym zastupiteľstvom MČ Košice – 
Sever na rokovanie Mestského zastupiteľstva v Košiciach za účelom schválenia VZN mesta Košice 

o dočasnom parkovaní motorových vozidiel na vymedzenom území mesta Košice v rozsahu schválenej 
koncepcie pre MČ Košice - Sever.  

 

Podľa jeho názoru je potrebné zastaviť uznesenie, ktoré sa prijalo „omylom“.  
 

Starosta pripomenul problémy z minulosti. Problémy s parkovaním začali uţ v roku 2012. Podľa jeho 
vyjadrenia bol vývoj rôzny.  

 

Poslanec Filipko pripomenul poslancovi Polačekovi, ţe riešenia nie sú tak jednoduché a neprijímajú sa 
tak rýchlo. Vyjadril svoj nesúhlas so zrušením koncepcie. Apeloval na kolegov, aby nerobili ţiadne 

unáhlené rozhodnutia, ktoré nie sú prerokované v komisiách. Je to jeden ucelený projekt 
s podrobnosťami, ktoré treba ďalej rozpracovať.  

 
Poslanec Polaček vyhlásil EEI za nezodpovednú a amatérsku spoločnosť, ktorá nedrţí slovo. Odmieta, 

aby sa v uzneseniach spomínala táto spoločnosť.  

 
Poslanec Filipko reagoval na poslanca Polačeka. Nepovedal, ţe koncepcia nič nevyrieši. Poslanec 

Polaček sa v rádiu vyjadril, ţe komisia odmietla koncepciu. Komisia však vôbec nerokovala o tom, či ju 
odmieta alebo nie. Rokovalo sa o tom, či sa MČ Košice - Sever priradí do zóny plateného parkovania 

od nasledujúceho roka. Na záver navrhol, aby sa pristúpilo k návrhom a názorom občanov.  

 
Keďţe sa z poslaneckého zboru nikto ďalší neprihlásil do diskusie, starosta dal slovo  občanom.  

 
Kontrolór MČ vyzval predsedajúceho, aby v zmysle rokovacieho poriadku poţiadal zastupiteľstvo 

o súhlas, ţe môţu vystúpiť občania, aby rokovanie nebolo spochybnené, ţe došlo k porušeniu 
rokovacieho poriadku. Prítomní môţu vystúpiť, ak k tomu dá súhlas nadpolovičná väčšina prítomných 

poslancov.  

 
Do diskusie sa prihlásil pán Jozef Horváth, ktorý povaţuje tento systém za hrubé porušenie práv 

občanov. Nikto sa ich nepýtal, či to chcú. Nikto poslancom nedal mandát, aby riešili spoplatňovanie 
parkovania. Podľa jeho názoru je potrebné to riešiť racionálne. Zároveň ho prekvapuje fungovanie 

mestskej polície. Hovorí, ţe ich činnosť je v rozpore s VZN č. 157, v konkrétnom prípade pokutovania 

občana s preukazom ZŤP. Vyzdvihol činnosť poslancov Polačeka a Gibódu. 
 

Nasledujúci diskutujúci bol pán Juraj Fusek, ktorý sa zúčastnil aj pondelňajšieho zasadnutia komisie. 
V právnom štáte, keď sa prijme nový zákon, ten starý sa ruší. Dáva za pravdu obom. V doprave sa 

pohybuje od roku 1982 aţ dodnes. Pozornosť upriamil na činnosť EEI, ktorá je často v rozpore so 
zákonom. Bol by rád, keby sa táto spoločnosť nepodieľala na správe parkovania v meste Košice. 

 

Poslanec Bekiaris súhlasí s pánom Fusekom, povedal, ţe on osobne sa chystá na rokovanie Mestského 
zastupiteľstva dňa 12.12.2016. Oponuje však, ţe EEI na Severe nie je. Rozhoduje sa o tom, aby tam 

ani nebola.  
 

Občan Tomáš Kopčák bol prítomný za občanov. Pripomenul, ţe všetky ulice ako Vodárenská, 

Hroncova, Národná trieda sú časované bomby, čo sa týka parkovania. Zdôraznil, ţe je potrebné nájsť 
riešenie na dlhšie časové obdobie ako dva roky. Vyzdvihol slabú komunikáciu medzi úradmi.  
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Pán Karol Labaš vyjadril sklamanie z priebehu rokovania a z doterajšej diskusie. Pýtal sa, čo tomu 

bráni, aby sa predchádzajúce uznesenia zrušili a bolo to čisté. Odovzdali pred pár dňami petíciu, 

v ktorej 17 000 občanov ţiadalo, aby sa zriadil mestský podnik, ktorý by riadil parkovanie. Koncepciu 
prirovnal k pyramídovej hre, ktorú hrá EEI s občanmi Košíc. Túto hru treba zastaviť. Poprosil všetkých 

prítomných, aby sa zúčastnili mestského zastupiteľstva.  
 

Starosta vo všetkej úcte oponoval pánovi Labašovi, má iný názor na danú petíciu, ktorá bola daná na 

mesto a MČ legislatívne o nej ani nevie. Starostovi táto petícia pripomína petíciu spred roka a pol, 
ktorá sa týkala zachovania trhoviska na Merkúri.  

 
Pán Horváth zareagoval na pána poslanca s tým, ţe nikdy nepovedal, ţe mu berie mandát. Hovoril 

o tom, ţe nikto sa nepýtal občanov na Severe, čo si o tom myslia a niekto to len jednoducho podpísal.  
 

Starosta poprosil verejnosť o to, aby sa skôr zamerala na nejaké otázky, ktoré by ovplyvnili alebo 

doplnili názory k danej téme.  
 

Poslanec Bekiaris reagoval, ţe MČ Košice – Sever je jediná MČ, kde sú komisie verejné. Poprosil ľudí, 
aby na tieto komisie chodili aj keď sa to týka iných bodov ako EEI.  

 

Pán starosta oboznámil, ţe aj na komisii a na danom zastupiteľstve uţ bolo niekoľkokrát spomenuté, 
ţe MÚ slabo komunikuje s občanmi. Apeloval na pána poslanca Polačeka, prečo doteraz nikoho takto 

neangaţoval na stretnutie.  
 

Pán poslanec Polaček súhlasil s pánom Horváthom, ţe mandát nie je, pretoţe o tejto téme sa nikdy 
nerozprávalo s voličmi, nakoľko pán starosta nikdy nezvolal verejnú schôdzu, táto téma sa nemohla 

odkomunikovať s občanmi. Komunikovalo sa o tom iba lokálne a ľuďom sa nič nesľubovalo, čiţe sa 

nemohli rozhodovať o tom vo voľbách, komu dajú svoj hlas na základe názoru o parkovaní. 
Nerozumie pánovi starostovi, prečo chce petíciu spochybňovať, keď ju podpísalo vyše 17 000 ľudí 

a podľa ústavného práva je jedno, či to podpíše Severan alebo Bratislavčan ţijúci na Severe.  
 

Pán poslanec Filipko navrhol, aby občania prihlásení do diskusie ešte vystúpili a dal procedurálny 

návrh na ukončenie diskusie, nakoľko táto diskusia sa viedla o tom, či je mandát alebo nie je mandát.  
 

Starosta dal hlasovať o návrhu pána poslanca Filipka. 
 

 Hlasovanie č. 5: za – 8,  proti – 1  (p. Polaček),  zdrţal sa – 1 (p. Vágási), 
  procedurálny návrh bol schválený. 
 
Starosta reaguje, ţe sa hlasovalo o procedurálnom návrhu pána poslanca Filipka, čo bolo schválené. 
 

Občan pán Biel hovoril za všetkých prítomných, ktorí chceli poznať osobné stanovisko pána starostu, 
či odporúča EEI na Severe alebo neodporúča. 

 

Pán starosta sa ohradil, ţe on o tom nerozhoduje a nehlasuje. Jeho osobný názor je, ţe Sever 
budúcich niekoľko rokov neurobí ani jedno parkovisko a ak by nebol vypustený bod č. 5, bolo by to 

vysvetlené. Vysvetľuje, ţe v rozpočte je 30 000 €, ale na tento rok, ktoré budú vyčerpané na 
Krupinskú ulicu. 

 
Ako ďalší sa zapojil do diskusie pán Kozmaš, ktorý reagoval na to, ţe pán Biel povedal to, čo chcel 

povedať aj on. Hovoril o parkovaní na Severe, ktoré je ešte sčasti únosné, ale v blízkej budúcnosti 

bude veľmi zlé, aţ katastrofálne, uţ teraz je na niektoré miesta zlý prístup záchranných zloţiek. Je 
potrebné sa zamýšľať, ako a kde vybudovať parkovacie plochy. Ďalej reaguje na drahé analýzy, čo sa 

týka štatistiky dopravy a stačí si zobrať Tomášikovu ulicu od Tolstého po Hlinkovu, kde sa v minulosti 
parkovalo na jednej strane a dnes sú obe strany plné a ak sa niekto dostane len trošku na trávnik, 

hneď sa to rieši ako priestupok. Súhlasí s tým, ţe treba to riešiť, ale hlavne treba pozerať na to, kde 

vybudovať tieto parkovacie miesta.  
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Občan Strojný apeloval na to, ţe v diskusii zanikla otázka, aký je právny problém zrušiť to uznesenie, 

čo MZ v minulosti odsúhlasilo a ţiada na to odpoveď od hocikoho. 

 
Pán starosta odovzdal slovo pánovi kontrolórovi a sám si o tomto myslí, ţe právny zmysel to nemá 

ţiaden.  
 

Kontrolór MČ reagoval na túto otázku s tým, ţe tento návrh nebol predloţený ešte ani písomne 

a zastupiteľstvo môţe hlasovať len o návrhu, ktorý bol podaný písomne. Hovoril o tom, ţe na druhej 
strane poslanci vysvetlili, ţe sa necítia byť natoľko zorientovaní, aby mohli za zrušenie tohto uznesenia 

hlasovať.  
 

Pán František Siska je podnikateľ, pracuje v stavebníctve a reagoval na to, ţe firma EEI si peniaze, 
ktoré zafinancuje započíta s mestom pri svojich zmluvných vzťahoch. Pán Siska nahrubo prepočítal, ţe 

1 m2 parkovacieho miesta vychádza na 100 €. Oboznámil ako to chodí v praxi, ţe ak sa to posunie 

poslednému realizátorovi v praxi tak ten robí 1 m2 parkovacieho miesta za 24 €. Tvrdí, ţe v Košiciach 
je neskutočné mnoţstvo firiem, ktoré tieto parkovacie miesta vedia spraviť za omnoho menšiu sumu 

a ţe spolu s MČ by sa dalo dohodnúť na kvalitných parkovacích miestach. Pán Siska sa len pýtal, čo sa 
deje za posledný rok, keď mestská polícia sa tak odbavuje na občanoch na úplných maličkostiach. 

Jeho názor je, ţe úloha poslancov je ochrániť občanov pred zlodejmi ako sú EEI. 

 
Ďalej sa zapojil občan Rozkoš, ktorý reagoval na to, čo odznelo na zastupiteľstve. Ocenil, ţe sa 

odmietala koncepcia EEI, ale chýbala mu diskusia o tom, aká je vlastne koncepcia parkovania MČ. 
Hovoril za ľudí, ktorí bývajú v časti Rozália Kalvária, ktorí vyuţívajú jeden prechod, ktorý je na 

kruhovom objazde. Navrhoval, aby tam bola daná kamera.  
 

Ako posledný sa do diskusie zapojil pán Róbert Štiavnický, ktorý bol aj na nedávnom zasadnutí 

komisie. Hovoril o systéme, ktorý je v Starom meste a chce sa rozšíriť aj na Sever, a nie je funkčný. 
Apeloval na to, ţe nikto sa neopýtal občanov, čo chcú. Teraz je parkovací systém taký, ţe sú 

parkovacie mieste, ale aj tak nie je kde parkovať. Povedal, ţe tieto problémy vznikli preto, ţe mesto 
Košice a MČ nedodrţali podmienky a upozornil na to, aby sa s odhlasovaním niečoho neunáhlili. 

 

Pán starosta ukončil diskusiu a poprosil návrhovú komisiu o prečítanie návrhov uznesení.  
 
Poslanec p. Filipko za návrhovú komisiu prečítal prvý návrh uznesenia. Najprv sa hlasovalo 
o samostatnom návrhu uznesenia predloţenom p.  Filipkom o tom, ţe MZ berie na vedomie stanovisko 

komisie rozvoja.  
 

Návrh uznesenia: 

 
Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever 
 
berie na vedomie 
 
stanovisko Komisie rozvoja Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Sever 
konanej dňa 21.11.2016 v zmysle schváleného Uznesenia č. 41/2016.  
 
Starosta dal hlasovať o návrhu, hlasovalo 10 poslancov. 
 

 Hlasovanie č. 6: za – 9,  proti – 0,  zdrţal sa – 1 (p. Polaček) 
  uznesenie bolo prijaté.  
 
Potom návrhová komisia prečítala pripravený návrh uznesenia k tomuto bodu. 

 

Návrh uznesenia: 
 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sever  
 

schvaľuje 
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Overili: 

 
 

 

rozšírenie pôsobnosti VZN č. 157 mesta Košice o dočasnom parkovaní vozidiel na vymedzenom území 

mesta Košice o rezidentskú lokalitu Sever a jej zapracovanie do dodatku k citovanému VZN.  
 

Starosta dal hlasovať o návrhu, hlasovalo 10 poslancov. 
 

 Hlasovanie č. 7: za – 0,  proti – 10,  zdrţal sa – 0, 
  návrh uznesenia nebol schválený, uznesenie nebolo prijaté. 
    

 
5.  Záver 
 
Starosta Mestskej časti Košice - Sever Marián Gaj ukončil rokovanie XV. zasadnutia miestneho 

zastupiteľstva. Všetkým poslancom, občanom, hosťom a ostatným prítomným poďakoval za účasť na 

dnešnom zasadnutí miestneho zastupiteľstva a poprial ešte pekný deň. 
 

 
Košice, 23.11.2016 

 

 
Zapísala:  

 
Iveta Pankovičová      „podpísané“ 

zapisovateľka              ................................................... 
 

Zápisnicu overili: 

              
Jozef Filipko 

poslanec      
                 „podpísané“                        

                                                                              ................................................... 

 
 

 
Anna Zimmermannová      „podpísané“ 

poslankyňa  
                                                                              ...................................................                                                                                                        

  

 
 

Matúš Háber 
prednosta MÚ       „podpísané“ 

                                                                    ................................................... 

 
 

 
Marián Gaj  

starosta        „podpísané“ 

                                                                    ................................................... 
 


